
ZÁZNAM Z JEDNÁNÍ  

Téma: Dopravní obslužnost v relaci Jablonec n.Nis. – Liberec (linkou 141 
přes Mšeno) 
 

Místo a datum konání: Jablonec nad Nisou, Magistrát města, 11. 4. 2018 

Seznam přítomných: 

Miloš Vele Statutární město Jablonec n.Nis., 

náměstek primátora pro ekonomiku 

a majetek 

Tomáš Levinský DSOJ, předseda sdružení 

Luboš Wejnar DPMLJ, ředitel společnosti 

Otto Pospíšil KORID LK, zástupce ředitele 

Zapsal: Otto Pospíšil 

Průběh jednání: 

Zástupce společnosti KORID LK (Koordinátor veřejné dopravy v LK, dále jen „KORID“) představil návrh 

jízdního řádu linky 141 (Liberec – Jablonec nad Nisou): 

 cíle: maximální využití přeložky sil. I/14 a zkrácení jízdní doby mezi Libercem a Jabloncem nad 

Nisou; 

 návrh JŘ je dostupný na webu http://www.iidol.cz/navrhovane-jizdni-rady.html; 

 v rámci připomínkovacího období probíhala anketa (elektronicky, ve vozidlech, na 

zastávkách, v Eurocentru v Jablonci) zaměřená na spokojenost cestujících se stávajícím 

stavem, s návrhem JŘ a s kvalitou poskytovaných služeb; 

 jedním z cílů projednání byla otázka zajištění dopravy o víkendu (viz dále). 

Diskuze: 

1. Víkendová doprava v relaci Liberec – Jablonec nad Nisou přes Mšeno 

Město Jablonec nad Nisou potvrzuje zájem zajistit víkendové spoje. Oficiálně bylo město 

požádáno Osadním výborem Rýnovice. Obyvatelé žádají zajistit spojení alespoň 

v intervalu 120 minut. 

Možnosti: 

a. prodloužení linky MHD Liberec (č. 22) do Jablonce nad Nisou 

b. zavedení nových spojů na lince 141 

ad a. – Prodloužení linky MHD 

Propojení MHD se jeví o víkendu jako logické řešení. Návrh JŘ byl zpracován ze strany 

DPMLJ a projednán se spol. KORID. 

V současnosti se jako problematické jeví smluvní zajištění, které probíhá ze strany 

Libereckého kraje přes Statutární město Liberec, přičemž t.č. obě strany řeší otázku 

principů dlouhodobé spolupráce, a tedy není reálné včas připravit tuto variantu. 

http://www.iidol.cz/navrhovane-jizdni-rady.html


ad b. – Zavedení nových spojů na lince 141 

Tato možnost byla předjednána s dopravci a je teoreticky možné ji realizovat ihned, ale 

za podmínky koordinace MHD s linkou 109, aby nedocházelo k souběhům mezi linkami 

109 a 141. Zároveň existuje možnost, že by mohla linka 141 o víkendu linku 109 nahradit. 

Dále se KORID dotázal na možnost finanční spoluúčasti města Jablonec nad Nisou na 

víkendovém rozsahu dopravy mezi oběma městy v případě, že by linka 141 alespoň 

částečně nahradila linku 109. Město Jablonec nad Nisou tuto možnost nevidí reálně 

k červnu a doporučuje následující postup: 

1. LK by měl zavést víkendové spoje v intervalu 120 minut na lince 141 a dále byl 

KORID požádán, zda by mohly přes Rýnovice a Mšeno být vedeny spoje na 

dálkových linkách. 

2. Do budoucna lze možnost koordinace prověřit ve spolupráci KORID a 

jabloneckého Dopravního podniku. 

Z diskuze vyplynulo, že se termínově jeví jako vhodné dálkové linky přetrasovat ihned od 

1.6., víkendové spoje na lince 141 je možné případně zavést později (od září 2018). 

Navržený postup KORID projedná v rámci Libereckého kraje. 

2. Ostatní připomínky k lince 141: 

a. z pohledu města Jablonec nad Nisou nejsou k lince 141 žádné další připomínky 

3. Ostatní připomínky k jiným linkám 

a. přetrasování spojů o víkendu přes Rýnovice a Mšeno (pozn.: Již bylo navrženo u 

většiny spojů. O víkendu se jeví jako reálná možnost přetrasování všech spojů.) 

b. doplnit do trasy zastávku „Lukášov Cihelná“ (KORID prověří a zapracuje k nejbližšímu 

možnému termínu) 

Závěr: 

 Město Jablonec nad Nisou projedná připomínku Osadního výboru Rýnovice na zastupitelstvu 

a bude informovat LK o svém požadavku v otázce zajištění víkendové dopravy 

 KORID prověří přetrasování dálkových spojů a doplnění zastávky Lukášov Cihelná 

 KORID zašle výstupy z ankety Městu Jablonec nad Nisou a DSOJ 

 


